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Všichni chtějí přidat a to je nezodpovědné! Takhle nám vláda reaguje
na blížící se stávku a demonstraci. Považte, učitelé, kteří pobírají 130%
průměrné mzdy, chtějí ještě víc. A když jim to vláda dá, tak budou chtít
peníze i státní zaměstnanci, hlavně ti z Vnitra, protože pracovat pod
Rakušanem, to je jak otroctví v solných dolech. Když vláda povolí,
každý přileze a bude chtít přidat. I doktoři budou chtít přidat a ti berou
ještě víc než učitelé. A když někomu přidáte, tak to musíte někomu
jinému vzít, protože vláda žádné vlastní peníze nemá…

Kolikrát jsem už slyšel přesně tyhle argumenty… Takhle to je, když
zredukujete makroekonomiku na kupecké počty.

Ale můžeme si za to sami, protože jsme se rozhodli naše životy
posuzovat přes peníze. Životní úroveň, měnová politika, DPH i HDP,
všechno se nazírá přesně takhle. A tím pádem je pak velmi jednoduché
říct, že máme nenažrané učitele, nenažrané doktory i státní
zaměstnance a každé zvýšení mzdy jedněm je kompenzováno
snížením mzdy druhým. Nikdy se v takové debatě nedozvíte, že
zvýšení mezd by se dalo kompenzovat nekupováním amerických
stíhaček…
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Důchodci jsou vždycky nenažraní a žijí si nad poměry a nikdy se
nemluví o tom, že si na tyto poměry po čtyřicet let platili asi třetinu
mzdy. Nikdy neslyšíte, že by si nad poměry žili poslanci a už vůbec ne
soudci. Stejně tak si nad poměry nikdy nežijí manažeři ČEZu nebo
ředitel České televize. Nad poměry si vždycky žijí ti, kteří mají co dělat,
aby vůbec vyžili. Nenažraní jsou vždycky ti, kterým po zaplacení
složenek zbylo na krabičku cigaret a basu piva. Nikdo, kdo si každý rok
kupuje BMW, nikdy není nenažraný. Nikdy! Energetičtí burziáni nikdy
nejsou nenažraní, když si na elektřině přiráží pět set procent. Když
nějaký Kalousek mluví o utahování opasků, nikdy nemyslí sebe.

Sice máme všechno měřit přes peníze, ale běda, když si tedy o nějaké
řeknete, protože se změnilo měřítko. Všichni jsme přišli o třetinu úspor
díky inflaci, ale to je zřejmě nějaká jiná kategorie. Opovažte se, žádat o
třetinu mzdy víc, abyste měli stejně jako předtím. A vy, co jste volili tuto
vládu, vy už vůbec nemáte právo protestovat, protože vy jste to nastolili
a je třeba se vám škodolibě smát… přesně do chvíle, kdy dojde i na ty
smějící se bestie.

Ano, jmenuje se to stávka za vyšší mzdy a lepší podmínky. Jmenuje se
to stávka za pracovníky ve školách. Ale všichni dobře vědí, že je to
především stávka za jinou vládní politiku. Všichni vědí, že je to stávka
za nižší cenu energií, protože pokles ceny elektřiny by hodně pohnul s
inflací směrem dolů. Všichni vědí, že je to stávka proti naprosto
tragické vládě, která se v osobě Zbyňka Stanjury nedopracovala ani ke
kupeckým počtům. Všichni vědí, že tentokrát mají zaměstnanci i
zaměstnavatelé naprosto shodné zájmy a všichni vědí, že nápravy se
nedosáhne tím, že se učitelům trochu přidá a zasekne se ještě větší
sekera do důchodového systému.

Všichni vědí, že hospodářský růst nenastartujete tím, že lidem zvýšíte
daně a nakoupíte za to německé Leopardy. Všichni vědí, že jsme
závislí na německé ekonomice, která je také v krizi. Všichni víme, že
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nás táhne ke dnu grýndýl a emisní povolenky. Všichni víme, že
proděláváme na odstřižení od ruských produktovodů, od kterých jsme
se stejně neodstřihli, jen jsme ruskou ropu přejmenovali. Všichni víme,
že bez komplexních a všeobecných reforem budeme v prdeli.

A také všichni víme, že tahle vláda toho fakt není schopná.

Ano, leckteří se na tuto vládu těšili a doufali v hodnotovou politiku. Ale
netušili, že bude tak drahá. To totiž v předvolební kampani nebylo. Teď
z toho hledají cestu ven a málokdo se přímo postaví a řekne natvrdo,
že se prostě mýlil. Obrácení je v lidském životě velká věc.

Přesto vidíte, že se časy i lidé mění. Nejen tady na zaostalém východě,
ale také v bohatém Holandsku. Mezi volebním výsledkem Fica a
Wilderse nebyl zase tak velký rozdíl. Teď je šance trochu popohnat
dění i u nás. Účastí na stávce a demonstraci. Ukázkou vládě, že za ní
skutečně stojí jen ta dvouprocentní většina národa.

Jestli někdo říká, že se nejdřív musí změnit režim, změnit ústava,
změnit zákony a nebo přijít nějaký dobyvatel zvenčí, tak se tragicky
plete. Buď si poměry dokážeme změnit sami, buď si sami dokážeme
napsat nové zákony, buď sami dokážeme dostat do vedení státu
nějaké lepší politiky, nebo prostě můžeme koukat, jak jde všechno do
háje. Ano, můžeme se anarchisticky utěšovat vědomím, že z popela
může povstat nový Fénix a nejdřív musí všechno padnout na hubu, aby
se dalo něco nového postavit, ale ono se také v dějinách stává, že to
padne na hubu a už to tak zůstane. Že po padnutí na hubu začnou
lepší časy, na to není žádný nárok. Je hodně zemí, které padly a už se
nezvedly. Jsou národy které padly na hubu a úplně zmizely z dějin i z
mapy.

Rok jsme chtěli, aby se stalo něco, co se teď v pondělí stane. Chtěli
jsme stávku, chtěli jsme, aby se zapojili lidé v celé republice. Chtěli
jsme nátlakové akce. Samozřejmě jsme to chtěli v sobotu, za hezkého
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počasí a domluvené dva měsíce dopředu. A v kapse jsme měli deset
dalších drobnějších požadavků, aby byl důvod, se neúčastnit. Lidský
život je prostě nedokonalý. Máme stávku na poslední chvíli, v pondělí a
v listopadu. Maximální, jaká se dala domluvit a zkoordinovat.
Zasahující takřka do každé vesnice a každé rodiny. K učitelům se
přidali policajti, slévači z Ostravska, lidi ze Škodovky, i podřízení
Ropušana na prameni. Nesvolávají ji ani politici, ani aktivisté, ale
odboráři. A ještě vlastně tak trochu navzdory Středulovi… Nemusíte
mít obavy, že by vaše přítomnost legitimizovala ambice nějakého
budoucího premiéra.

Bohumír Dufek byl na pódiu se mnou, teď budu já na pódiu s ním… i
kdyby to měla být prohra.

Budu pod platanem od 11.00. Případně někde poblíž pódia. Rád si s
vámi podám ruku.

Přátelé, pokud mě chcete podpořit v mém Vidláckém úsilí a podpořit
vlastní národní občanskou společnost, prosím pošlete dar Institutu
českého venkova. Každý, kdo pošle agentovné alespoň 350,- Kč, může
si na oplátku vyžádat knihy, trička nebo placky z nabídky.

Log in to post comments

Komentáře

učitelé

sice berou 130% průměrné mzdy, ale pouze jako základ a za cca 60
hodin měsíčně
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Všichni jsou "nenažraní",…
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Všichni jsou "nenažraní", jen vláda a její poskoci jsou nažraní, mají
dost a jsou naprosto spokojení.... "Kdo z vás to má..." 

Log in to post comments

Z EU JE TŘEBA RYCHLE UTÉCT! …

Z EU JE TŘEBA RYCHLE UTÉCT! – burcuje Jindřich Kulhavý

Čtvrtek 23.11.2023 byl dvojnásobně černým dnem. Nejdříve jsme
se dozvěděli, že generál a bohužel i prezident ČR Petr Pavel
připojil svůj podpis pod Konsolidační balíček, jehož dopad na
občany a české firmy či podnikatele bude likvidační. Vyjádření
prezidenta, kterým rozhodnutí týmu řízeného Kolářem obhajuje
svůj souhlas s tímto paskvilem vedoucím k vytahování posledních
peněz z kapes Čechů a Moraváků, jasně ukazuje na to, že buď
nechápe šílenost obsaženou v tomto balíku tragických opatření,
nebo prostě svůj podpis vybártroval s vládní Pětikoalicí za něco,
co bude pro něj či Koláře později výhodné.

Pokud by měl Petr Pavel svědomí, pochopení pro obyvatele České
republiky či zájem o jejich blaho, vyhodil by Fialu s jeho experimentem
už u první vstupní brány u 1.nádvoří. Naopak hrané vyčkávání Hradu
nahrává myšlence na snahu získat jako odměnu za spolupráci
nějaké bonusy. Bohužel, tomu se říká politika, v překladu kupčení,
určitý druh korupce a naprostá ignorace potřeb voličů, kteří jsou pro
strany zajímavými pouze do té chvíle, než hodí svůj hlas do volební
urny. Poté už jsou pouhým zdrojem peněz, které jsou mnoha
způsoby převedeny ze soukromého sektoru do toho státního a z
něj na konta vyvolených. Jde o další ukázku oboustranně
živeného spojenectví mezi Hradem a Strakovkou.

Další tragédií dne je rozhodnutí europoslanců o přerodu Evropské
unie ve federaci. Ke gaunerům snažícím se zrušit právo VETA
členským státům, vytvořit společnou evropskou armádu, sjednotit
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daně ve všech členských zemích bez ohledu na ekonomické
rozdíly mezi státy, povýšit unijní právo nad to dosud platné ve
svrchovaných zemích patří i zcela očekávaně, opět a především
Piráti zastupující ČR v bruselském hnízdu zla. Společný by měl být
dále školský systém a pod kontrolou Bruselu by zůstalo zdravotnictví, a
nakonec i migrace. Zde je třeba si připomenout chování
eurošmejdů v době covidové pseudopandemie. Jen hloupý a
zmanipulovaný člověk nevnímá všechna reálná rizika, která další
bytí v tomto budoucím soustátí přináší. Absolutní předání moci a
vlády nad jednotlivými státy úředníkům hrajícím si na bohy je
prostě nepřípustné.

Abychom si to dokázali dokonale představit, stačí si uvědomit, jak
absolutisticky se chová Pětikoalice u nás. V evropském měřítku by
stejnou moc získali představitelé nejsilnějších ekonomik. Velká Británie
je mimo, takže by se pravděpodobně domlouvali Francouzi s Němci. A
protože Francie má plno svých starostí, hlavní ,,tíhu“ vlády by se snažili
nést, ostatně jako už mnohokrát, Němci. Právě v Berlíně už nyní
vzniká mnoho naprosto zcestných ideologií. Jistou nadějí, jak
tento proces zastavit, je rozhodnutí vlád jednotlivých států vzepřít
se výsledku těsného hlasování v europarlamentu a přání
skutečného uzurpátora moci ve vedení Evropské komise
Leyenové. Dá se očekávat, že se vzbouří Maďarsko, snad i
Slovensko, u dalších států lze spíše doufat.

V Holandsku ve volbách vyhrál další nepřítel migrace a vyzbrojování
Ukrajiny Geert Wilders, což způsobilo po vítězství Fica na Slovensku
zděšení mezi liberály. Může to být velkým varováním před blížícími se
eurovolbami pro liberální část politické scény a lze se obávat zneužití
manipulace s hlasy tak, aby o svou moc nepřišli. Ostatně i těsnost
hlasování o procesu federalizace EU je jistým náznakem toho, že ani
peníze v podobě naprosto nesmyslných platů europoslanců nejsou
zárukou stejného přístupu všech účastníků k této problematice.
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Je evidentní, že se Evropané začínají probouzet. Jestliže v České
republice jsou největším problémem tristní ekonomická situace
obyvatelstva a celé země, vysoké ceny energie, potravin, pohonných
hmot vzhledem k úrovni příjmů, rekordní inflace a rozklad celkového
hospodářství, pak v Západní Evropě se hlavním průšvihem jeví být
nejen dopady vycházející ze sankcí vůči Rusku, ale především
otevřené dveře migrantům. Zatímco ti u nás se zdržující Ukrajinci
jsou především drazí, až poté nebezpeční svému okolí, pak v
zemích na Západu jsou migranti z Afriky či Blízkého Východu
navíc velmi agresivní a kulturně mnohem odlišnější než ti u nás.
My máme především ekonomické problémy (zatím), v Německu,
Francii, Beneluxu, severských zemích či v Itálii se přidávají i
bezpečnostní. Lépe jsme na tom přesto, že za vedení Ministerstva
vnitra Rakušanem stoupá kriminalita i u nás. Rozklad Evropy,
destrukce jejích hodnot a ztráta iluzí o společném prosperujícím
trhu jsou znakem posledních let. Přidal li se strach v různých
podobách, stává se náš kontinent nevhodným pro kvalitní život.
Někdo ho opouští, jiní rezignují, naštěstí tu je i dost bojovníků.
Otázkou tedy zůstává, ke komu se přidáte Vy.

Jindřich Kulhavý

24. listopadu 2023 👉 @cz24news

Log in to post comments

Ficova návštěva ve znamení obav i nadějí

Miroslav Kavij:

Přijetí slovenského premiéra Roberta Fica na jeho první oficiální
návštěvě v ČR po jeho zvolení dne 24.listopadu je ve znamení obav i
nadějí.
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Uskutečňuje se v době, kterým předcházely nepřijatelné výroky na
adresu R.Fica v předvolební kampani z úst Petra Pavla, stejně tak
ignorantství a úmyslné opomenutí diplomacie a slušnosti agenta
Pávka, profesora Nutely a dalších ústavních činitelů ČR po
vyhlášení výsledků parlamentních voleb na Slovensku.

Potěšující nakonec zůstává skutečnost, že ohrožené setkání se
nakonec stalo realitou. Agent Pávek se nechal údajně přemluvit
slovenskou prezidentkou Čaputovou, aby zatnul zuby a v zájmu česko
– slovenských vztahů zrušil svůj plánovaný pobyt mimo Prahu (možné
nákupy v Polsku). Co na tom, že bez účasti novinářů, představíme – li
si, že takto by se zachovala slovenská strana, nebo exprezident
Zeman.

Poděkujme za státnický přístup nakonec i Markétě Pekarové Adamové
a Miloši Vystrčilovi, kteří, dle zdroje blízkému Hradu, plánovali svoji
další cestu na Ukrajinu (snad mimo jiné, slíbit další peníze, které stát již
nemá).

Jediný premiér Petr Fiala se nesnažil dopředu z návštěvy vycouvat. A
to i přes skutečnost, že 17. listopadu byl viděn v jednom
nejmenovaném cukrářství, přestože zřejmě z důvodu nepříjemné
konfrontace s občany byl v tuto dobu oficiálně nemocen.

Pronárodní premiér Slovenska svojí návštěvou přivodil další
vrásky našim liberálním politikům, zvyklých poslušně plnit příkazy
Bruselu a Washingtonu. Obavy našich čelních rádoby demokratů
před slovenskou nákazou, že rozumnější je starat se o vlastní
národ, usilovat o mír namísto dalšího harašení zbraní na Ukrajině,
nepřivádět vlastní národ do dluhové pasti z důvodu nákupu
předražených zbraní jsou neoddiskutovatelné.
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Slovensko nastupuje nový kurz. Kurz řízení státu ve prospěch
svých občanů, z pozice suverénního státu. Na rozdíl od ČR, které
kamarádi ubývají a nejvěrnější holkou se tak pro nás vedle USA (z
čistě pragmatického důvodu) stává Ukrajina.

Stále více občanů si uvědomuje a avízovaná účast občanů na
pondělní vyhlášené stávce odborů (27.11.) ukazuje, že situace
není tak skvělá, jak nám ji neustále maluje vládní koalice v čele s
premiérem Potěmkinem. Věřme, že čas ukáže přínos první
oficiální návštěvy Roberta Fica pro vývoj české společnosti a
směřování našeho státu.

24. listopadu 2023 👉 @cz24news
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Utéct, nebo setrvat a utéct!

Chytře a ne sami...
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Nutellácká banda pije víno a káže vodu.

                                                            Polsko          Portugalsko   
 Estonsko          Finsko             Česko           

Plat prezidenta                                  140 000           175 306          203
791          257 250        341 200

Plat učitele ZŠ                                    25 480            36 750            42
850            83 300         36.534

Průměrný plat                                    41 916             35 275           48
732            69 139          43 193

Plat poslance                                      71 825            88 632           132
447          174 856        102 400
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https://www.stat.fi/tup/kokeelliset-tilastot/tulorekisterin_palkat_ja_palkkiot/2023-08-04/index.html
https://www.czso.cz/csu/czso/cri/prumerne-mzdy-2-ctvrtleti-2023
https://biznes.interia.pl/finanse/news-ile-zarabia-andrzej-duda-a-ile-mateusz-morawiecki-jaka-wypla,nId,6685380
https://www.michalapetr.com/map-1687-sok-leky-v-evrope-jsou-proc-nejsou-v-cr-tak-to-se-budete-divit-a-ty-ceny-to-vam-spadne-brada-az-se-dozvite-jak-fiala-zbytecne-vyhazuje-desitky-miliard-rocne-za-leky-oknem/
https://www.riigikogu.ee/riigikogu/koosseis/palgaandmed/
https://www.is.fi/politiikka/art-2000009514474.html
https://www.finance.cz/546215-plat-poslance-2023-nahrady/
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Příplatky poslance                               22 446           92 580            76
200            50 000         250 000

Součet příjmů Poslance                          94 271            181 212         
208 647            224 856         352 400

Plat premiéra                                      115 035          138 860         203
791          328 055         274 800

Plat Předsedy sněmovny                      115 035           149 276         203
791           328 055        274 800

Plat prezidenta v %                              334%             497%             
418%                372%            790% !!!!

Plat a náhrady poslance v %                  225%              513%           
 428%               325%            816% !!!

Plat premiéra v %                                 275%              393%             
418%              474%             636% !!!

ztráta času
nic moc, ale zítra příjdu zas
kvůli tomu sem chodím
slušně zaražené vidle
autor je bůh
Průměrný počet slepic: 4.9 (33 hlasů)

Log in to post comments

Platy ústavních činitelů

Tato tabulka přesně zapadá do mozaiky, kdy v Evropě máme jako
občané ČR jedny z nejvyšších výdajů (daně, DPH, mzdy ústavních
činitelů, ceny potravin, ceny energií, ceny telefonních operátorů atd.) a
naopak jedny z nejnižších příjmů (mzdy zaměstnanců , dotace z EU na

https://biznes.interia.pl/finanse/news-ile-zarabia-andrzej-duda-a-ile-mateusz-morawiecki-jaka-wypla,nId,6685380
https://www.parlamento.pt/DeputadoGP/Paginas/EstatutoRemuneratorioDeputados.aspx
https://www.riigikogu.ee/riigikogu/koosseis/palgaandmed/
https://www.is.fi/politiikka/art-2000009514474.html
https://www.novinky.cz/clanek/domaci-poslanec-vyjde-az-na-350-tisic-kvuli-nahradam-40428135
https://biznes.interia.pl/finanse/news-ile-zarabia-andrzej-duda-a-ile-mateusz-morawiecki-jaka-wypla,nId,6685380
https://eco.sapo.pt/2023/05/31/presidentes-das-ccdr-vao-ganhar-tanto-como-o-primeiro-ministro/
https://www.err.ee/1608915344/presidendi-peaministri-ja-riigikogu-esimehe-palk-touseb-8318-euroni
https://www.vidlakovykydy.net/hhttps://duunitori.fi/tyoelama/paaministerin-palkka
https://cs.wikipedia.org/wiki/P%C5%99edseda_vl%C3%A1dy_%C4%8Cesk%C3%A9_republiky
https://biznes.interia.pl/finanse/news-ile-zarabia-andrzej-duda-a-ile-mateusz-morawiecki-jaka-wypla,nId,6685380
https://www.michalapetr.com/map-1687-sok-leky-v-evrope-jsou-proc-nejsou-v-cr-tak-to-se-budete-divit-a-ty-ceny-to-vam-spadne-brada-az-se-dozvite-jak-fiala-zbytecne-vyhazuje-desitky-miliard-rocne-za-leky-oknem/
https://duunitori.fi/tyoelama/paaministerin-palkka
https://www.michalapetr.com/map-1687-sok-leky-v-evrope-jsou-proc-nejsou-v-cr-tak-to-se-budete-divit-a-ty-ceny-to-vam-spadne-brada-az-se-dozvite-jak-fiala-zbytecne-vyhazuje-desitky-miliard-rocne-za-leky-oknem/
https://www.vidlakovykydy.net/user/login?destination=/clanky/vsichni-vedi%23comment-form
https://www.vidlakovykydy.net/comment/2142737#comment-2142737
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obyvatele). Tato kombinace dokonale odporuje zdravému rozumu, lidi
co mají nejméně peněz kupují všechno nejdráž. Nechápu, jak je
možné, že se jako národ necháváme takto vysávat. Jsme jako národ
hloupí,  líní s tím něco dělat, nebo nám na penězích až tak moc
nezáleží?  Každopádně jsme v Evropě rarita, ne nadarmo se nám říká
krmelec Evropy. Ještě si dovolím znovu zpropagovat jednu nátlakovou
akci, která snad by mohla malinko přispět k nápravě poměrů :

ztráta času
nic moc, ale zítra příjdu zas
kvůli tomu sem chodím
slušně zaražené vidle
autor je bůh
Průměrný počet slepic: 4.9 (21 hlas)
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https://www.vidlakovykydy.net/user/login?destination=/clanky/vsichni-vedi%23comment-form
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Bez špetky závisti připomenu.

Někteří ústavní činitelé mají vedle zvyšujících se platů ústavních
činitelů "běžící" důchodové zabezpečení a výsluhy, o kterých se
horníkům a hutníkům nezdá a nikdy zdát nebude. Je to však legální,
zákonné a zasloužené v rámci platných zákonů a profesních předpisů,
takže jedno, nebo druhé je jen třešničkou na dortu.

Jestlipak toto ví a respektují aktuálně demonstrující bývalí disidenti
před úřadem vlády.... zejména ti, kteří skromně poustevničili někde v
dálavách, protože byli odejiti ze své vlasti. Jsou to paradoxy, které se
tváří nezaslouženě a každého bez ohledu doženou úplně stejně. Pro
každého z nás zůstává vyměřený pozemek pro urnu, nebo rakev,
případně neskutečná svoboda spojená s rozptylem...

ztráta času
nic moc, ale zítra příjdu zas
kvůli tomu sem chodím
slušně zaražené vidle
autor je bůh
Průměrný počet slepic: 4.8 (8 hlasů)
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Ještě trošku k té demonstraci a křečovitým

reakcím vládních medií a samotných demokraticky zvolených
představitelů našeho neštěstí.

V 19. století a na přelomu 20. století probíhaly stávky a demonstrace,
na které se lidé nepřipravovali tak organizovaně, jako dnes, maximálně
s velkým rizikem roznášeli a lepili letáky. Spíš neorganizovaně
likvidovali zařízení fabrik, které jim z jejich pohledu, i fakticky bralo
práci. Majitelé fabrik a tehdejší moc tyto fabrikanty podporující,
protože byla fabrikanty sama podporovaná, reagovali výčitkami,

https://www.vidlakovykydy.net/comment/2142740#comment-2142740
https://www.vidlakovykydy.net/user/login?destination=/clanky/vsichni-vedi%23comment-form
https://www.vidlakovykydy.net/comment/2142739#comment-2142739
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že dělníkům jen chtěli usnadnit práci a odmítali brát na vědomí
skutečnost, že mnozí průměrní dělníci přišli do fabrik z vesnice od
sedláků, protože ve fabrice viděli spásu a větší svobodu. Na tu
dobu jsme mívali v učebnicích na základní škole odkazy, které dnes
mocní této země, i část nemocných učitelů poukazuje jako na
nadbytečné učivo, které pro moderního chlapce, nebo dívku je
zbytečné a zatěžující.

Na dvacátá a třicátá léta už mám i v "šuplíku" písemné vzpomínky
účastníků tehdejšího života obyčejných lidí ve službách
majitelů panství i "organizátorů" zaměstnávání dělníků a zaměstnanců,
lidí na pozicích udržující národní hospodářství i bohatství oněch
"majitelů a organizátorů" o generaci vzdělanější. Mám v "šuplíku" rukou
i strojem mechanicky sepsané vzpomínky na demonstrace a jejich
výsledky, jak je viděli tehdy a v dalším období stále vzdělanější
obyčejní lidé, na které se dnes vzpomíná jako na někoho, kdo zmrzačil
tento stát na léta po válce až do hadráku. Množství takových odkazů
mají určitě archivy badatelů na ÚV KSČM, nebo v knihovně Miloslava
Ransdorfa a mnozí lidé jako jsem já. Není to populární, ale vím, že to
existuje, a kdyby děti a vnoučata chtěly, zatím je to k dispozici.
Masírování však sehrává své, úplně stejně, jako za každého jiného
společenského systému. Je účinné.

V meziválečné době za 1. republiky lidé už demonstrace připravovali
uvědoměle a na jiné úrovni. Stávky měly stejný základ ale dostávaly už
jiný řád. Organizátoři začínali téměř z ničeho a v jimi popisované době
(pro nás jejich poválečné děti), už i oni měli k dispozici telegraf,
jednoduché tiskárny, telefon, větší síť hromadné dopravy a tu a tam i
jednoduchý vozový park při organizování stávek a demonstrací. Od
tehdy už "demokraticky zvolených" představitelů a jejich zastánců
slyšeli stejnou písničku mocných : "O co vám jde, můžete se
vzdělávat, jste voleni do zastupitelských orgánů, staráme se, aby
BYLO DOBŘE..."
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Já jsem byl dítě, když v poválečných dobách probíhal dost tvrdý,
nicméně zatím ještě spíš výhradně politický zápas o budoucnost
poválečného Československa. Každý z vás si může přisadit + nebo -
na toto období, pokud chce posuzovat skutečnost kdo chtěl okrádat,
kdo kradl, kdo byl okraden a co ta "krádež" znamenala pro lidi, kteří do
onoho roku ostrého dělení měli rozhodující slovo. Někteří
utekli/emigrovali a mnohým z nich, kteří takto opustili svou vlast,
materiálně zůstalo dost, aby zůstavším mohli ukazovat pozlátko
západu. Nemálo lidí uteklo ne před terorem, ale s představou, že za
dráty bude lépe. Ano, byli i takoví, kteří byli "utečeni" a dnes žádají
odškodnění. Nebudu rozebírat že to odškodnění může mít svá pravidla,
to je vedlejší a ať se s tím vyrovná traktorista s nutellou. Dnes se
obecně nejmladším sděluje, že "dráty natáhli naši". Ano natáhli. Opět
dávám k úvaze každému, zda připustí, že dráty "jsme natahovali my" a
byl k tomu důvod, druzí mohou zůstat u dnes hojně zdůrazňovaného,
že "důvod nebyl". 

V každém případě od onoho "rozdělení" nepochybně opět proběhlo
(když opominu vlastenecké vraždění skupinou pod vedením bratří
Mašínů) nemalé množství nejrůznějších demonstrací. Nespokojenci
opět mohli od "mocných" z dnešního pohledu některých
"nedemokraticky zvolených" slova ve stylu "PROČ?". Z mého pohledu,
něco, za co mi někteří uberete "slepice", i já s dnešním rozumem,
srovnávajícím budoucí pondělní stávku se musím ptát "proč". Neměli
jsme před hadrákem nejmodernější většinou auta západní provenience
a na Favorita jsme mnozí ostudně čekali ne na auto, ale na
záznam. Neměli jsme desítky různých "jogobel", stávalo se, že bylo
nedostatkové zboží v potřebném množství i kvalitě, ale já obyčejný
človíček jsem měl příjmy dostupné bydlení ve státní výstavbě a žil jsem
v období, kdy se nám obyčejným nadbíhalo a zaměstnavatel mi mohl
zabezpečit dokonce to, že když se mi rozrostla rodina, tak jsem si sice
musel počkat, ale mohl jsem požádat a byl mi přidělen větší státní,
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nebo podnikový byt odpovídající počtu lidí v domácnosti. Je to
přízemní? Pro mnohé nejspíš ano a naše vnoučata, která se diví,
jak jsme komunikovali bez mobilů a internetu jsou živena tím, že
proto, že jsme žili v komunismu.

Nezpochybňuji stávky a demonstrace jak z padesátých, tak
šedesátých, ani osmdesátých let. Občané se rozhodli (nebo aspoň
část),  že protesty jsou oprávněné a tak tomu nejspíš bude i do
budoucna.  

My kteří jsme zažili jako děti padesátá léta, jako puberťáci šedesátá a v
dalších letech budovali svou socialistickou společnost, i když mnozí z
mých vrstevníků dnes spolu s PePa jsou ochotni tvrdit, že oni ne, oni
budovali tu "JEJICH" bychom sna měli být schopni srovnávat pokrok i
ztráty ve vztahu k dnešku. Obojí platí stejně, jako platilo dávno do
minulosti. Ať toto někdo zpochybní, já tvrdím, že nebýt například té
"zálohy z dob normalizace a předchozích", pondělí stávka už mohla
proběhnout o nějaký ten rok dříve. Skutečně nejde jen o peníze a
opět "JEN Z MÉHO POHLEDU" občané začínají chápat, že tak to
nejde, jen jsme zmatení a hledáme co bude pro dnes už vnoučata
vhodným společenským vývojem a společností. Ona, ta vnoučata to
nejspíš nedostanou na talíři a budou se ještě muset dost snažit, aby jim
a jejich dětem bylo nejen materiálně lépe.

Z té doby předků a nás dnes nejstarších mnozí žijeme do
současnosti a mnozí z nás dědků a babek bychom měli na rozdíl
od Issové a Mádlova klipu křičet "Dědku, bábo, řekněte
vnoučatům a dětem..." Křičíme málo a pokud, tak naši
demokraticky zvolení řeknou "PROČ, VŽDYŤ VŠECHNO DĚLÁME
PRO VÁS STARÉ I PRO VÁS MLADÉ A NEJMLADŠÍ".

Ano pondělní demonstrace může ukázat co je skutečně ve věci.
Už se neozýváme tolik my dědkové a báby, množina našich dětí
začíná bít na poplach. Není náhoda, že z YouTube minulý týden
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"vyřadili TV Petr Bureš". Než si ho sledující najdou na
rumble.com, bude po demonstraci.

Mimo mnou řešené připomínám. Neměli by ti různě postavení
mediální informátoři, zpravidla v opozici proti této vládě upozornit
a případně pomoci propagací onoho odkazu? Nebo už jsou z nich
konkurenti závislí na sledovanosti? Kdykoliv to může postihnout i
je.

Proto opět kopíruji odkaz: V té souvislosti pro vás Burešovci
připravili návod, jak si zajistit ODBĚR NAŠEHO RUMBLE KANÁLU.

Už nebudu dál obtěžovat svými úvahami, jen sdělím hodně v krátkosti.

Naše i mladé a nejmladší generace zatím nežijí většinově v bídě.
Naše a všechny mladší generace jsou o mnoho "tříd" vzdělanější,
než generace našich předků, které například v Praze na Smíchově
vyhazovaly v rámci dělnických nepokojů stroje z oken a
ničily vybavení fabrik.

Neblíží se na jiné kvalitativní, vzdělanostní i majetkové úrovni
doba, kdy se lidé budou učit,  jak se bránit "pomoci mocných"?
Budou to mít nejspíš stejně těžké, jako ti lidé, kteří odešli z
vesnické nádeničiny do městské dělnické naděje a dostali po čuni
dřív, než se stačili rozkoukat, ale oproti předchozím generacím se
cítili svobodní.   

Ta demonstrace nebude rozhodující, ale má význam.   

Pokud se Dane Sterziku potkáme "pod platanem kolem 11 hodiny",
opět se TI přihlásím a pokud bys měl čas po demonstraci odskočit na
okraj Prahy, mohu tě pozvat na kféčko.... 

ztráta času
nic moc, ale zítra příjdu zas
kvůli tomu sem chodím

https://petrburestvlinks.seurl.cz/public/open/nlink/?u=81166e32-4034-11ed-8fbd-ac1f6bc402ad&c=8472a3dc-d1ea-11ed-98f3-3cecef38fa8d&l=a9602302-8948-11ee-8055-ac1f6bc402ac&sid=96759089fb4442cb8fc0363beb37ab9a
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Omlouvám se, že jsem psal

dřív, než jsem přečetl došlou poštu.

Bureše a jeho host lze poslouchat na, viz odkaz:

Petr Bureš

Krom Youtube jsou naše pořady k poslechu na Podcast Petr Bureš
TV
ztráta času
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Alláhu akbar.

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/-Vsichni-zdrhli-i-
uprchlici-z-Ukrajiny-Spisovatel-Tenenbom-v-Izraeli-pod-palbou-
Hamasu-746342

Z odkazu:

Tak jsem si pustil v televizi kanál Hamásu a také arabskou Al-Džazíru,
která je dost jiná než její anglická verze. Viděli jsme mnohem více
videí, než byly v tu dobu k mání širší veřejnosti. Viděl jsem zmrzačená
těla židovských žen a mužů. Teroristy z Hamásu, jak běhají po ulicích

https://www.vidlakovykydy.net/user/login?destination=/clanky/vsichni-vedi%23comment-form
https://www.vidlakovykydy.net/comment/2142741#comment-2142741
https://petrburestvlinks.seurl.cz/public/open/nlink/?u=81166e32-4034-11ed-8fbd-ac1f6bc402ad&c=8472a3dc-d1ea-11ed-98f3-3cecef38fa8d&l=07ed9202-8b0f-11ee-ac87-9c69b462e2e4&sid=e12880c03964470abc1bf5a502707ba8
https://petrburestvlinks.seurl.cz/public/open/nlink/?u=81166e32-4034-11ed-8fbd-ac1f6bc402ad&c=8472a3dc-d1ea-11ed-98f3-3cecef38fa8d&l=07f43bd4-8b0f-11ee-9903-9c69b462e2e4&sid=e12880c03964470abc1bf5a502707ba8
https://www.vidlakovykydy.net/user/login?destination=/clanky/vsichni-vedi%23comment-form
https://www.vidlakovykydy.net/comment/2142742#comment-2142742
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/-Vsichni-zdrhli-i-uprchlici-z-Ukrajiny-Spisovatel-Tenenbom-v-Izraeli-pod-palbou-Hamasu-746342


18/22

Izraele, protože hranice byla otevřená. Viděl jsem věci, které jste
pravděpodobně také už viděli. Jak skopávají Židy, skáčou po nich, bijí
je a unášejí je nahé včetně dívek zpět do Gazy. Berou tam i děti, na
které řvou. A normální civilisté v Gaze si to užívají.

Al-Džazíra není o novinařině. Ta televizní stanice je v arabštině i
angličtině propaganda. A vždy v jiném balení. V arabštině ukazují
umučená těla, v angličtině bojovníky za svobodu. Přitom je soukromě
vlastněná katarským emírem. To opravdu nemá nic společného s
žurnalistikou, to je propaganda.

Z našeho hotelu všichni zdrhli, dokonce i uprchlíci z Ukrajiny. Ti říkali,
že Ukrajina je bezpečnější než Izrael. Bylo to bizarní, zavládla divná
nálada.
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Brečíš sice dobře ale na nesprávném hrobu.

Já odpovídám za své názory, které jsem někde řekl nebo napsal, nikoli
za něco, co tu nebo jinde napsal někdo jiný..

Já ty informace o useknutých dětských hlavičkách tady nedal ale
vzhledem k tomu, čeho se dopouštějí Alláhovi bojovníci všude kde se
objeví, bych ty useknuté dětské hlavičky ani nevyloučil, je to jejich styl
„boje“. Ale pokud máš na Alláhovy bojovníky jiný názor neberu Ti jej.
Možná jsou to hodní hoši kteří mají úctu k ženám, mají vysokou
náboženskou toleranci a jsou neuvěřitelně pracovití.
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Ale já na ně nemám nějaký pozitivní názor.

Ovšem nemám ho ani na tu nenažranou bandu co si hraje na židy.

A navíc vím, že díky lžidům, jejich chorobné lhavosti, a jejich
neukojitelné nenažranosti (touhy krást cizí území i za cenu genocidy
původních obavytel), těch tvých Alláhových bojovníků budeme mít v
Eurosajuzu čím dál víc. ;o)

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/2-3-milionu-lidi-na-
pochodu-Unikly-dokument-z-Izraele-popisuje-plan-na-vysidleni-
Palestincu-do-Evropy-745929?nocache=1

https://www.wsj.com/articles/the-west-should-welcome-gaza-refugees-
asylum-seekers-hamas-terrorism-displacement-5d2b5890?
mod=opinion_lead_pos5

https://www.jpost.com/israel-news/article-773163
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Něco k těm lékařům. Od středy marodím s kovidem. Přišel jsem k
doktorce, ta na mě hulákala z druhé cimry, ani ke mně nepřišla se
stetoskopem. Prý, ať jdu domů a beru běžné léky. Povídám, že mám
39 stupňů horečku a pořádně nemůžu vlivem kašle dýchat, že takhle
jsem před 3 lety dostal zápal plic a z lopaty jsem slezl až na dýchači v
Bohunicích. A že běžné léky nereagují. Sestra mi tedy vystavila
bumážku na RTG s tím, že nazítří,  ve čtvrtek, se mi paní doktorka
ozve. A jak mě návodně vypoklonkovávaly z ordinace, stihl jsem dotaz,
jestli dostanu aspoň neschopenku, že se fakt nemůžu hýbat a jsem
infekční. Tak to prý jo; bez mrknutí brv by mě jinak poslaly roznášet
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bacily. Abych to nějak ukončil, obvoďačka se neozvala, já jsem furt bez
léků; ani nevím, co bylo na rentgenu. V tomto století je tohle moje
třetí neschopenka, všechny byly vlivem kovidu.

P.S. Před zdravotním střediskem blil v předklonu do trávy Hippokratés.
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To jsou následky

 Chápu, že je vám zle a máte strach ze smrti. Ale pochybuji, že je na
tomto fóru někdo, kdo by vám mohl pomoci. Možná někdo z těch, kteří
považují covid za "chřipečku" by mohl?
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Já to psal pro to, jak moc šla během 2-3 let lékařská péče a přístup
odborné veřejnosti dolů. S tím souvisí i můj názor na to, nakolik jsou
jejich požadavky namístě. Moje čerstvá zkušenost praví, že nikoliv. 
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Už jsem si našel nového obvoďáka. A řeknu rovnou, na čtvrtinu 21.
století to byla fuška.

Zakopaný pes je v systému, který se rozpadá jako leprou trup. Tady
nestačí hodit do kotlíku další 3 cihličky zlata a po jejich roztavení ulívat
do štamprlí požadavků. Průser tkví v tom, že není kde jinde tu pomoc
najít. Prostě ubývá lékařů, zubařů, poliklinik..., byť prachů se do
zdravotnictví sype po žebřiňácích.
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Je to různé.

Já byl očkovaný třikrát, protože jsme usoudil, že covid nechci, že už
jsem starý. Někteří z kolegů ho měli, dva byli v nemocnici, naštěstí ne
na kyslíku. Z jedenácti (pěti na jednom pracovišti)  jsem jediný zůstal
zdravý. Ale je fakt, že mě se ty respirační virózy  moc nechytají. No a
musel jsem zaskakovat. Teď, jak když rozmáhá další vlna už očkování
raději vynechám. 
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Profesor Sachs.

Tenhle článek dokonale shrnuje vše, co všichni (nebo téměř všichni) na
téhle kocábce víme. Profesor Sachs pozoruje svět ze zcela  jiného
levelu, z jiné strany a přitom vidí totéž, co my, s omezeným přístupem
k faktům, obklopeni sebestřednými politiky, slouhovskými žurnalisty a
většinou národa, kteří je poslouchají, protože jsou příliš pohodlní si
ověřovat fakta. Nanejvýš pobrblají v hospodě nebo na netu. 

Na jednu stranu je dobře, že máme stejný pohled na generální problém
USA a KoZa, na druhé straně s ním nepohneme ani my, ani taková
kapacita, jakou je profesor Sachs. Snad časem, až přiletí "černá labuť".
Nebo až se "ucho utrhne".
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Nespokojení mají velkou šanci na změnu!

Rekapitulace a připomenutí: 

- k volbám do PS 2021 nepřišlo 2 862 868 voličů!

- současné vládní strany si zvolilo 43,41% občanů, tj. 2 333 681 voličů!

- hnutí ANO a SPD si zvolilo 36,68% občanů, tj. 1 972 050 voličů!
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- rozdíl je 361 631 hlasů ve prospěch vládní koalice SPOLU a
PIRSTAN.                             

- ostatní strany a hnutí, které nepřesáhly 5% hranici, volilo 1 077
507 voličů. 

Z nich nejvíce hlasů dostaly: Přísaha 251 562, Socdem 250 397,
KSČM 193 817 a Trikolora 148 463.

Bohužel jsem nikde nenašel počet hlasů a procent, které dostaly
jednotlivé strany koalic Spolu a Pirstan.

K připomenutí si, jak to s těmi volbami do PS v roce 2021 vlastně bylo,
mě navedl Vidlák větou ve svém včerejším článku: "A vy, co jste volili
tuto vládu, vy už vůbec nemáte právo protestovat, protože vy jste
to nastolili". Já také často říkám, že "máme to, co si většina zvolila".
Není to tak docela pravda. Současnou vládní koalici sice volilo 2,3
miliony voličů, ale 5,9 milionů ji NEVOLILO! To jsou ty čáry máry,
triky, čachry a podvody zastupitelské tzv. demokracie.

72% oprávněných voličů si své zástupce ze stran ODS, STAN,
KDU-ČSL, TOP a Pirátů v poslanecké sněmovně nepřálo! To je
povzbudivé pro účast na pondělní protestní demonstraci a nadějné pro,
jak jsem přesvědčen, mimořádné volby příští rok.
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